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Místo: MS Teams   

Zapisuje: Michaela Javanská   

Přítomni: Lukáš Novotný (P) HP  

 Jan Picka (SN) HP  

 Karel Čtvrtečka (SS) HP  

 Ondřej Cakl (SP) HP  

 Matěj Bohůněk (SG) HP  

 Kryštof Šimána (SBB) HP  

 Vítek Zapletal (SBC) HP  

 Mário Alexy (SBD) HP  

 Jan Vlk (ZSBE) HP  

 Štěpán Tichý (ZSBF) HP  

 Michaela Javanská (M, ZSBC)   

 Vojtěch Halamka (KS)   

 David Puchoň (ZSBD)   
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22:48 Předseda zahajuje schůzi. 

Bod č. 1  Kolečko 

1. SS 

SS změnil v hydře, aby se uživatelům automaticky nastavovali konference emailů podle pokoje 

(členové) a podle funkcí (aktivní členové). Do budoucna to plánuje přiřadit i členům představenstva. 

2. SN 

Od minulé schůze nic nového. Zlobí cisco na bloku C, řeší se. Do budoucna se spolu s SS plánuje 

zjednodušení kolejní sítě. Plánuje se zlepšení WiFi sítě. V současnosti se to propočítává. Bude se 

testovat, že na bloky, kde jsou buňky, by se dala AP na buňky (nějaká míň výkonná). AP, která by 

se na buňkových blocích sundaly z chodeb, tak ty by se rozmístily na ostatní bloky. 

3. SP 

Akce se nekonají. Řeší se reklamní předměty, trička a bundy + vlajka. 

4. SG 

Dělaly se okna. Bordel byl, ale dalo se to zvládnout. Okna vypadají dobře. Stroje jsou po výměně 

oken zpátky na místě. Při rekonstrukci byl zničen zámek od pneumatiky, je s Nikolou Ingrovou 

domluveno, že nám dají nový. Tahají se kabely ke kamerám. 

5. SBB 

Nic nového. Jediná věc – je potagovaná popelnice na plasty, stejným písmem je potagovaná 

nástěnka a boční dveře do bloku. Tager bude asi z bloku B, ale nevíme kdo. SN doplňuje, že jsou 

pomalované i lednice u skleníku a pilíř na Ečku. Fotky poslat P, ten je pošle paní Makulové. 

6. SBC 

Drobná personální změna – nový správce bloku. Nový správce plánuje se SN lepší pokrytí wifi, ale 

už ne letos. 

7. SBD 

Nic nového. 

8. SBE 

Nic nového, P doplňuje, že je na 2. patře nějaké čuně. 

9. ZSBF 

Nic nového, jen už jsou konečně opravené ventily na topení. Za PC učebnu je doplněna výzdoba a 

pokračuje se s úklidem učebny.  
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10. KS 

Po návratu KS na koleje bude potřebovat pomoct s výlepem izolace v sudovně. P úkoluje ZSBE, 

aby pěny ze skleníku donesl do sudovny.  

11. Pod-O-Lab 

Správce je teď zavalen prací, doufá, že po Novém roce by se SÚZ domluvil nějakou finanční 

podporu na vybavení místností. Byly vyměněny dveře.  

12. P 

Vyměněny dveře (DDR, Lab), snad jsou nedobytné. Klíče jsou snad už většinově předány podle 

nového IP, který se dnes bude schvalovat.  

Potkal se s Eichlerem. O menzu má zájem UTVS a nějaký doktor. Menza si z dotazníku, který jsme 

dělali minulý rok, nic nevzala. Vedení menzy nevidí žádný problém v jídlech ani službách. Tato 

informace se dostala k Vodičkovi a vedení Gastra, bude se řešit. 

Bod č. 2  Znovu otevření Pod-O-Gym 

SG by chtěl otevřít gym, ve znovuotevření nevidí žádný problém. Dodržovala by se výměra 15 m2 

na osobu, roušky a desinfekce tak, jak jsme to měli nastavené i před 2. vlnou. Výměry Gymu jsou 

nějakých 330 m2, což vychází na nějakých 22 lidí. Omezilo by se ale přísněji, např. na 10 lidí. Pod-

O-Gym byl uklizen, aby bylo vše připraveno na případné otevření. 

P by se rád držel nařízení předsedy č. 5, které bylo vydáno dříve. Jediné by bylo snížit počet lidí 

z původních 14 lidí na 10 lidí. Navíc k tomu je povinnost nosit roušky, ty by se do nového nařízení 

přidaly. 

SS se bojí ohledně nošení roušek, protože je nemáme jak kontrolovat. P reaguje, že by se to muselo 

namátkově kontrolovat a potom případné porušování tvrdě banovat. Většinově všichni souhlasí, je 

potřeba tuhle podmínku napsat do nového zařízení. KS navrhuje, aby se do zařízení napsalo, že se 

Gym zavře, pokud nebudou cvičící dodržovat pravidla, která budou v nařízení. P je pro. My, tedy 

provozovatel fitka, ručíme za dodržování nařízení. SN se bojí, že bychom z toho mohli mít problém, 

kdyby náhodou přišla nějaká kontrola. SBB by zdůraznil, že porušováním se porušují vládní opatření 

a tedy by rušil celé členství, ne jen vstup do fitka. SG řeší, jak řešit délku banu, přijde mu zbytečné, 

aby se dával ban na půl roku. P reaguje, že nám to nevadí, že by tam ti lidé nechodili. Ban by dal 

do konce vládního opatření. Navrhuje dávat bany na týden, potom 14 dní, potom na měsíc a tak 

dále. SG souhlasí s pohrožením vládním opatřením. Odříznutí služeb mu přijde přehnané, ale chápe 

tu obavu. ZSBF navrhuje formulovat nařízení tak, že kdo poruší nařízení, tak může přijít o členství 

komplet → nemusí o něj přijít, ale třeba si budou dávat pozor. SBC reaguje na SG, že by sice členy 

bolelo, kdyby dostali ban na půl roku, ale zase je dobře, aby je to bolelo, protože případná pokuta 

pro klub jako pro poskytovatele by mohla být likvidační. ZSBE souhlasí s pohrožením, že je možnost 

přijít o členství komplet, ale není to nutnost.  

ZSBF souhlasí s nápadem zavřít fitko po několika porušení. Nadhazuje debatu, po kolika banech 

zavřít fitko. SBB navrhuje 2 bany. První odstrašující a druhý už natvrdo. ZSBF navrhuje 3 bany. 

ZSBD a P informují o Strahovských fitkách, která zůstanou zavřená do konce roku. SG nechce, 
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abychom spoléhali na ostatní, že by se navzájem hlídali. P reaguje, že pro nás jako poskytovatele 

to fungovat bude vždycky. Záleží na členech, jestli chtějí, aby tam mohli chodit a budou to dodržovat, 

nebo mají smůlu.  

P nadhazuje diskuzi na jak dlouho banovat hříšníky. 

ZSBE varuje, že musíme mít prokazatelně zařízenou desinfecki strojů pro případnou kontrolu.  

KS připadá ban pouze na dobu opatření krátký vzhledem k střídavosti rozhodnutí vlády. Navrhuje 

dát ban na semestr, protože pro nás by mohl být případný problém veliký. SBB navrhuje dát ban na 

měsíce (3-4). Jsou podle něj nejvíc směrodatné. P by dal první ban na 1 měsíc a druhý na 6 měsíců. 

SG souhlasí s P. SBC varuje nad měsícem vzhledem k blížícím se Vánocům.  

M se bojí, jak dodržovat hygienu v Gymu, tedy jak zajistit pravidelné desinfikování, aby bylo 

transparentní pro případnou kontrolu. SG by to napsal do nařízení, abychom se tím kryli.  

Nikdo není proti otevření Gymu. P sepíše nové nařízení ohledně gymu. SBB a SS navrhuje napsat 

přísnější tresty ohledně porušování nařízení.  

Znovu diskuze na téma, jak banovat hříšníky.  

P apeluje na dodělání kamer, abychom je měli jak kontrolovat. SS říká, že až budou natahané 

kabely, tak narychlo zvládne rozjet staré kamery, aby tam něco bylo. Nové kamery budou až 

s novým rozpočtem v roce 2021. SG se domluví s SN, aby se tam spolu podívali a domluvili se na 

dalším postupu.  

Bod č. 3  Schválení zápisu ze schůze 9.11.2020 

 

Usnesení č. 1:   

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané dne 09.11.2020 

zaslaný do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 30.11.2020 14:32. 

∑: 10 ; +: 8 ; -: 0 ; ±: 2 

Usnesení bylo přijato.  

Bod č. 4  Schválení interního předpisu 3/2020 

Byly prodiskutovány chyby a změny v zaslaném IP.  

Usnesení č. 2:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje Interní předpis 3/2020

 zaslaný do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 02.12.2020 21:19. 

∑: 10 ; +: 10 ; -: 0 ; ±: 0 

Usnesení bylo přijato. 
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Bod č. 5  Předrozpočet 2021 

P informuje, že letošní příjmy jsou o 40% nižší. Málo peněz přiteklo z gymu, nejvíc nás zachránil 

internet. Prioritami pro další rok bude Pod-O-Lab, aby byla místnost připravená k používání, aby se 

v něm dali dále řešit další projekty (kartový systém, kamery…) 

1.  Pod-O-Gym 

SG prioritizuje rekonstrukce sociálního zařízení. Je udělaný plán, je to silně potřeba. P je proti, 

protože nechce financovat v takovém měřítku majetek SÚZ. Rekonstrukci by měl financovat majitel 

místností. Buďto částečně finančně, nebo by nám měli snížit nájem, aby se nám ta investice alespoň 

trochu vrátila. ZSBF souhlasí. Rekonstrukce byla snížena a podle dohody s Eichlerem, ke které 

musí dojít do rozpočtové schůze, se finální rozpočet upraví.  

2. Projekty 

Prioritní jsou stále propagační předměty, protože akce jsou nejasné.  

3. Správce sítě 

Řešení kamer. 

4. Správce systémů 

Výměna HDD za SDD. Výměna snad už tohle léto. 

5. Hudebna 

Správce ani po urgenci nedoplnil, nedostane nic.  

6. Pod-O-Lab 

Elektroinstalace snad za spolupráce se SÚZ. Odhad částky podle zkušeností kolegů ze Strahova.  

 

22:48 Předseda ukončuje schůzi. 

 


